
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S-432 (19int03336) 
 
Datum indiening: 15 juli 2019 
 
Onderwerp:  PAS uitspraak Raad van State 
 
Naam indiener: Hans van den Moosdijk 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Vragen naar aanleiding van de PAS uitspraak Raad va State  
Op 29 mei 2019 heeft de Raad van State uitspraak gedaan over het PAS (Programmatische 
Aanpak Stikstof) met grote gevolgen voor projecten in de nabijheid van Natura2000 
gebieden. 
 
 
Onze vragen. 
 

1. Heeft het college kennis genomen van de uitspraak van de RvS inzake het PAS?   

2. Voor welke projecten in de Overbetuwe heeft deze uitspraak gevolgen?  Het gaat om 

initiatieven en nog niet vergunde aanvragen in de landbouw, de woningbouw, maar 

ook om  infrastructurele werken en bedrijfslocaties. Wij willen graag van het college 

een concreet overzicht van de betrokken projecten.  

3. Hoe wil het college omgaan met deze nieuwe ontwikkelingen zodat wordt gezorgd dat 

zowel de natuur in voldoende mate wordt beschermd tegen teveel stikstofdepositie 

en dat ontwikkelingen niet stil komen liggen? 

4. Is er over deze problematiek contact geweest met buurgemeenten (Lingewaard, West 

Betuwe, Arnhem en Nijmegen) en de provincie? Wordt er overwogen om gezamenlijk 

op te trekken?  

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Hans van den Moosdijk 
 
Naam (partij) 
Fractie D66 Overbetuwe 
 
 
  

 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 


